
Interpelácia č. 150/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Hutmanová: 
V akom štádiu je riešenie poštového novinového stánku na Dobrovoľníckej ulici? 
 
Ing. Timečko: 
Začiatkom roka sme riešili tieto stánky. Problém stánku na Dobrovoľníckej ulici je ten, že 
vlastne ten stánok je vlastne na súkromnom pozemku a jednak, resp. je súkromný a nevedeli 
sme sa dopátrať majiteľa. Písali sme, resp. hľadali sme majiteľa a pravdepodobne budeme 
musieť pristúpiť k tomu poslednému riešeniu, to znamená tento stánok pravdepodobne 
asanovať, zbúrať.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


